
Referatl skolebestyrelsesmøde d. 17.03.2021

Deltagere ved mødet:
Jesper Steen Tastesen (Formand), Jeppe Nielsen, Thomas Graven, Thomas Falslund, Karen Louise
Reeh, Claus Roholt, Bente Karkov, Helle Hjorth og Kåre Mortensen

Afbud: Henrik Larsen og Stine Magnussen

Fraværende: Emil Lind og Mattis Kristiansen

Referant: Kåre Mortensen

Punkt: Punkt
fremsendt
af:

Referat/Beslutning:

1. Godkendelse af
dagsorden, ordstyrer
og evt.
bemærkninger til
referat fra seneste
møde

Ordstyrer: Helle Hjorth
Dagsorden godkendt
Ingen bemærkninger til referat fra seneste møde.

2. Bestyrelsen KL Godkendelse af pjece til kontaktforældre. Pjece er
vedhæftet

Pjecen er færdig og bestyrelsen takker arbejdsgruppen
for det gode arbejde.
Ledelsen fortæller om pjecen på næste personalemøde.
Ledelsen sørger for at lærerne får en reminder når
pjecen skal ud til nye kontaktforældre i august.
Samtidigt skal vi sikre os at vi hurtigt får registreret
hvem der er  de nye kontaktforældre.

Thomas F.
Hvad er baggrunden for, at der fortsat i de små klasser
praktiseres nødundervisning med reduceret timetal? I 1.
klasse er reduktionen 8,5 timer om ugen. Og hvad er
skolens plan for indhentning af tabt



undervisning/manglende læring? Eller vil der ske
nedjustering i læringsmålene for året?

HH: Redegjorde for nødundervisningen.
En del af medarbejdernes timer er konverteret til
2-lærer timer, da eleverne kun må være sammen med
egen gruppe.

Der bliver spurgt ind til undervisningen på forskellige
årgange.

Undervisningen opleves meget forskelligt i de
forskellige klasser.

Ledelsen følger op på de henvendelser vi får omkring
de enkelte klasser.

HH finder datoer til arbejdsudvalget vedr. “Den
attraktive Folkeskole”

3. Nyt fra eleverne Ingen elever repræsenteret
Der har siden nytår ikke været afholdt elevrådsmøder.
Kåre vil tage kontakt til kontaktlæreren for elevrådene
og høre om møderne kan afholdes virtuelt, for at sikre
at elevernes stemme også høres i bestyrelsen.

4. Nyt fra
medarbejderne

Bente De er kommet godt i gang med forårs-SFO. Dejlige
børn.
Arbejdet er i gang med indretning af ny SFO.

Der kom input angående hvordan man kunne reklamere
for SFO2 “Det gode børne eftermiddagsliv” både her i
foråret 2021 og i forbindelse med det første
forældremøde i det nye skoleår for 4. klasserne

Claus Ungeskole-lærerne er glade for at møde eleverne igen.
Eleverne er glade for trivselsgrupperne.
Testningen af personalet fungerer rigtig godt.
Hovedparten af personalet bruger tilbuddet.

5. Nyt fra ledelsen,
herunder bl.a.
budgetopfølgning

HH HH redegjorde for 23 ind- og 14 udmeldelser siden
august 2020

Der arbejdes med A20, samarbejdsmøde med
lærergruppen og skoleplan. Helle orienterer næste BM
møde om fokusområder.
Lige nu er der fokus på den delvise genåbning.

Kommende skoleår bliver vi en 4. klasse mindre. Det
har naturligvis indflydelse på budget.
Vi forsøger at fastholde samme antal medarbejdere
kommende skoleår.



6. Forslag:

Fælles affaldsindsamling KL Drøftelse af om Hunderupskolen skal deltage i
Affaldsindsamling 12. - 18. april 2021
https://odense.dn.dk/nyheder/nyhedsarkiv/affaldsindsa
mling-2021-i-odense-den-17-18-april/
tilmeldingsfrist 24/3

Nogle klasser har tidligere deltaget.
Skolebestyrelsen håber at så mange klasser vil deltage
som muligt, og at det bliver en årlig tradition. Måske
primært 0.-8. årgang.
Ledelsen bakker op og præsenterer projektet næste
personalemøde.

Det bliver naturligvis inden for rammerne af de
corona-restriktioner der gælder på skoleområdet.

7. Evt.

Punkter til næste
dagsorden
(20. april 2021)

Hvordan vikardækkes ved længerevarende sygdom.
Vi tager udgangspunkt i en enkeltsag.

Genbesøge punktet “Youtube”, med udgangspunkt i
kommunikationen videre til medarbejdere, når der er
holdninger og input fra skolebestyrelsen.
Hvordan får vi nuancerne med.

https://odense.dn.dk/nyheder/nyhedsarkiv/affaldsindsamling-2021-i-odense-den-17-18-april/
https://odense.dn.dk/nyheder/nyhedsarkiv/affaldsindsamling-2021-i-odense-den-17-18-april/

